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Geachte heer, mevrouw, 

Wij willen u via deze brief graag op de hoogte brengen van de situatie bij de 
Groninger Studentenbond (GSb), waar momenteel een bestuurlijke crisis heerst. 
Tevens willen wij u op de hoogte brengen van de financiele relatie die we met de 
GSB hebben. 

Crisis Groninger Studentenbond 

De Groninger Studentenbond (GSb) verkeert in een crisis. Er zijn diverse 
bestuursleden opgestapt en op moment van schrijven is nog onbekend of en op weike 
wijze de GSb blijft voortbestaan. 

Wij hebben regelmatig contact met de GSb, met name als het gaat om 
jongerenhuisvesting. Leden van de GSb participeren in de werkgroep 
studentenhuisvesting, en de GSb is een belangrijke informatiebron richting studenten 
als het bijvoorbeeld gaat omde handhaving van illegale kamerverhuur (op basis van 
de 15%-norm) en geluidreducerende maatregelen. De huidige situatie betreuren we 
dan ook ten zeerste. 

Financiele relatie 

Via een van de leden van de GSb is ons ter ore gekomen dat er mogelijk sprake is van 
fi-aude met subsidies van de RuG. Dit lid wijst ons hierop omdat wij de GSb financieel 
ondersteiming geven met betrekking tot huurteams. Daar wdllen wij u nader over 
informeren. De GSb heeft in december 2010 ons namelijk verzocht om financiele 
ondersteuning om huurteams op te zetten. Omdat de GSb wilde meeliften met een 
landelijk initiatief, zat er druk op de ketel. Voormalig wethouder de Vries heeft 
hierover gesproken met een toermialig bestuurslid van de GSb. Aangezien 
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ondersteuning van huurteams vaker is aangekaart door raadsfracties, was wethouder 
de Vries in de veronderstelling dat hiervoor voldoende steun zou zijn bij uw Raad. Hij 
heeft, gezien de snelheid die van belang was bij de GSb, een financiele toezegging 
gedaan voor de raadsbehandeling van het dossier jongerenhuisvesting in februari 
2011. 

Bij de behandeling van deze nota bleek echter dat er onvoldoende steun was in uw 
raad omtrent de ondersteuning van huurteams. De meerderheid van uw raad heeft bij 
amendement deze ondersteiming geschrapt uit het voorstel. Op dat moment was er 
echter al een eerste bijdrage geleverd, met tevens een toezegging voor een bijdrage 
voor de komende drie jaar (2012 tot en met 2014). De toekermingsbrief is namelijk in 
januari 2011 verzonden. In totaal is er €13.000 ondersteuning gegeven aan de GSb 
voor het opzetten van huurteams. Voor het jaar 2011 €9000,- en voor 2012 €4000,-, 
afkomstig uit het budget Flankerend Beleid Studentenhuisvesting. Wij betreuren het 
dat de consequenties van het aangenomen amendement ten opzichte van de reeds 
toegekende subsidie in de richting van de raad onvoldoende duidelijk zijn gemaakt. 

Hoe verder 

Gezien de situatie bij de GSb gaan wij onderzoeken of de GSB rechtmatig heeft 
gehandeld omtrent de ontvangen subsidie. Wij voeren hierover gesprekken met een 
aantal nog actieve GSb-leden alswel met het lid dat melding heeft gedaan van de 
mogelijke fraude. Als blijkt dat de GSb niet rechtmatig heeft gehandeld, gaan we 
bekijken of we de subsidie temg kurmen vorderen. Tevens trekken we de toezegging 
die is gedaan voor 2013 en 2014 (per jaar €4000,-) alsnog in, indien dit juridisch 
mogelijk is. Dit zoeken we zo spoedig mogelijk uit. Wij houden u uiteraard op de 
hoogte omtrent de ontwikkeiingen. 

Wij gaan er vanuit u hiermee voorlopig voldoende geinformeerd te hebben. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

\h 
de burgemeester, de secretaris, 
dr. J.P. (Peter) Rehwinkel _ - - - ^ drs. M.A. (Maarten) Ruys 


